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Subject: RE: Coronamelder: publieke gezondheid rakende configuraties, parameters en weegfactoren
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Daar is de begeleidingscommissie olv [[EERIVoor (en de taskforce DOBC van [ERE]

Verzonden: donderdag 3 december 2020 11:32

Aan:[ERECT<MEXEDN@ minvws.n>; EERECS) SEXET© minvws ni>
Onderwerp: Coronamelder: publieke gezondheid rakende configuraties, parameters en weegfactoren

lk heb een vraag/verzoek.

Ik ben bezig met de evaluatie van het interop project. Eén van de belangrijkste dingen die daar nu al uitkomt gaat over de “trl/dsos

mapping” van de interop configuratie. N.a.v. ons project komt een sterke behoefte tot een soort adviesorgaaan / commissie naar

voren, die nu én in de toekomst kan helpen bij de ontwikkeling van (o0.a.) CoronaMelder. Dit zou dus gaan om externe

epidemiologische expertise voor een beter onderbouwde TLR/DSOS mapping (specifiek voor nu), maar ook breder: publieke

gezondheid rakende configuraties, parameters en weegfactoren.

Op dit moment worden vragen die hierover gaan incidenteel opgepakt en zijn we afhankelijk (geweest) van vrijwillige assistentie

waarbij we soms niet goed genoeg bijhouden hoe een medisch relevante weegfactor nu echt tot stand komt. Een dergelijke

commissie zou niet vaak en veel bij elkaar hoeven komen, maar moet wel geraadpleegd kunnen worden bij wijzigingen die hier

raakvlakken mee hebben.

Als ik dan doorvraag over die behoefte bij het team hoor ik ook de behoefte dit meer “permanent” of structureel te borgen in de

governance. Dit kan zo simpel als een “officiéle” commissie, met een agenda, notulen en vaste samenstelling. Hierdoor zou cok de

herleidbaarheid van te nemen beslissingen of adviezen vergroot kunnen worden. Geen paarse krokodil, maar wel meer houvast

dan nu.

Mijn vraag:

1) hoe staan jullie tegenover deze behoefte?

2) Is het mogelijk voor VWS om deze behoefte te faciliteren en realiseren?

En indien 2x positief:

3) Hoe kan dit verder opgepakt worden?

lk ben heel benieuwd naar jullie reactie. Ik kan mij overigens voorstellen dat ik nog mensen vergeet met wie dit afgestemd moet

worden, maar ik begin vast bij jullie.
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HOEN of uitbesteden?


